

Plattdütslesen - Well kann't am besten

An de 6. Mai 2009 bin wi, Neele Schütze Klasse 6bR un Vanessa Weth, Klasse 5bR tau'n Plattdütslesewettbewerb na Leer fahren. Um 15:00 gung dat los in de Mörkenskaule - Leer-Loga. 94 Kinner ut unse Kuntrei, 3. bit 13. Klasse mit Olden, Grootolden un Fründen warden dör de Musikgruppe „Blau“ ut Bremen up de Veranstaltung instimmt.

Wi wassen düchteg upgeregt un darum bliede, as wi endlich vörlesen kunnen. Achteran bi de Siegerehrung müssen wi all up de Bühne koomen un hebben ein Urkunde kreegen, dat wi mitmaakt hebben. Wi hebben zwar nei de erste off tweede Platz raakt, man dabiweesen is alles. Unse Dank geiht an de Förderverein Inselskaule, sei hebben de Fahrt- un Overnachtungskosten van uns overnohmen.

Vanessa un Neele



Die Teilnahme an Wettbewerben ist für Insulaner immer mit hohem Aufwand - meistens mit einer Übernachtung - verbunden. Die beiden „Plattprooters“ bezogen mit Ihren „Plattdüts-Mesterinnen“ Quartier im Seemannsheim. v.l.n.r.: Theda Akkermann, Vanessa Weth, Neele Schütze und Gertrud Akkermann-Burmeister. Foto: Privat